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w sprawie wniosku Społecznej Akademii Nauk w Łodzi o ponowne rozpatrzenie sprawy 
wyrażenia opinii dotyczącej spełnienia warunków prowadzenia studiów na określonym 
kierunku, poziomie i profilu oraz związku studiów ze strategią uczelni w ramach 
postępowania z wniosku o pozwolenie na utworzenie w Filii w Tarnobrzegu studiów na 
kierunku bezpieczeństwo wewnętrzne na poziomie studiów pierwszego i drugiego stopnia 
o profilu praktycznym 

 
§ 1 

Na podstawie art. 245 ust. 4 i 5 w zw. z art. 258 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. - 
Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce (Dz. U. z 2018 r. poz. 1668, z późn. zm.) Prezydium 
Polskiej Komisji Akredytacyjnej: 

 
uchyla opinię wyrażoną w uchwale Nr 766/2019 Prezydium Polskiej Komisji Akredytacyjnej 
z dnia 10 października 2019 r. w sprawie wniosku Społecznej Akademii Nauk w Łodzi 
o pozwolenie na utworzenie w Filii w Tarnobrzegu studiów na kierunku bezpieczeństwo 
wewnętrzne na poziomie studiów pierwszego i drugiego stopnia o profilu praktycznym 
i pozytywnie opiniuje wniosek. 
 
Prezydium Polskiej Komisji Akredytacyjnej, uwzględniając opinię zespołu odwoławczego, 
uznało, iż argumenty oraz informacje dodatkowe przedstawione we wniosku Społecznej 
Akademii Nauk w Łodzi o pozwolenie na utworzenie w Filii w Tarnobrzegu studiów na kierunku 
bezpieczeństwo wewnętrzne na poziomie studiów pierwszego i drugiego stopnia o profilu 
praktycznym uzasadniają zmianę opinii negatywnej wyrażonej w § 1 Uchwały Nr 766/2019 
Prezydium Polskiej Komisji Akredytacyjnej z dnia 10 października 2019 r.  
Podstawę wydania opinii negatywnej stanowiły zarzuty: 
 
1. Uczelnia nie dostosowała miejsc odbywania praktyk i ich liczby do opisanych w sylabusach 
celów praktyk. W szczególności w niedostatecznym stopniu przewidziano zapewnienie 
odbywania praktyki w strukturach służb zajmujących się bezpieczeństwem i porządkiem 
publicznym, a także w instytucjach działających na prywatnym rynku ochrony osób i mienia. 
 
Stanowisko Uczelni 
We wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy Uczelnia wywiodła, że oprócz ujętych we wniosku 
o pozwolenie na utworzenie studiów instytucji zapewniających 77 miejsca praktyk pozyskano 
kolejne podmioty reprezentujące służby zajmujące się bezpieczeństwem i porządkiem 
publicznym, a także instytucje działające na prywatnym rynku ochrony osób i mienia, które 
wyraziły zgodę na przyjęcie studentów kierunku bezpieczeństwo wewnętrzne na praktykę 
zawodową w wymiarze 6 miesięcy dla studiów pierwszego stopnia i 3 miesiące dla studiów 
drugiego stopnia. Wnioskodawca dodał, że w związku z tym posiada łącznie 306 
zagwarantowanych miejsc praktyk zawodowych, przy założonej rekrutacji na poziomie 180 
osób uwzględniając studia pierwszego i drugiego stopnia. Wyjaśnił ponadto, że wszystkie 
wskazane instytucje i firmy deklarujące współpracę ze Społeczną Akademią Nauk Filia  
w Tarnobrzegu gwarantują możliwość realizacji efektów uczenia się i programu określonego 
dla praktyk zawodowych, zarówno z uwagi na profil działania, statutowe funkcje, jak  
i zobowiązania społeczne i gospodarcze oraz dysponują odpowiednio wykwalifikowaną kadrą  
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i wyposażeniem infrastrukturalnym. Do wniosku o ponowne rozpatrzenie dołączone zostały 
kopie porozumień w sprawie organizacji praktyk zawodowych. 
 
Stanowisko Prezydium PKA 
Uczelnia przedstawiła we wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy informacje pozwalające na 
ustalenie, że dla wnioskowanego kierunku studiów przewidziano zapewnienie odbywania 
praktyki w strukturach służb zajmujących się bezpieczeństwem i porządkiem publicznym, 
a także w instytucjach działających na prywatnym rynku ochrony osób i mienia. 
W szczególności, Wnioskodawca wykazał zawarcie porozumień o realizacji praktyk 
zawodowych z 15 nowymi podmiotami, zapewniającymi ponad 200 miejsc na praktyki dla 
studentów kierunku. 
W związku z powyższym zarzut stał się bezprzedmiotowy. 
 
2. We wniosku nie wykazano, że do grupy przedstawicieli otoczenia społeczno - gospodarczego 
są w wystarczający sposób włączeni przedstawiciele służb, inspekcji oraz straży oraz 
prywatnych podmiotów zajmujących się porządkiem i bezpieczeństwem i publicznym. 
 
Stanowisko Uczelni 
We wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy Uczelnia podniosła, iż wszystkie instytucje i firmy, 
z którymi  zawarto porozumienia w sprawie organizacji praktyk zawodowych zostały włączone 
w proces konsultacji dotyczący programu studiów na kierunku bezpieczeństwo wewnętrzne. 
Wnioskodawca wyjaśnił, że przedstawiciele tych instytucji i firm zaakceptowali przedstawiony 
program studiów i zadeklarowali współpracę w zakresie nie tylko organizacji praktyk, wizyt 
studyjnych, a także w pracach Zespołu doskonalącego program, szczególnie w jego 
dostosowywaniu do potrzeb rynku pracy. Uczelnia dodała, że przedstawiciele w/w instytucji 
zostaną włączeni do struktur wewnętrznego systemu zarządzania jakością kształcenia, w tym 
Komisji Programowej działającej w Filii SAN w Tarnobrzegu. 
 
Stanowisko Prezydium PKA 
Uczelnia przedstawiła we wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy informacje pozwalające na 
ustalenie, że do grupy przedstawicieli otoczenia społeczno -gospodarczego, są w wystarczający 
sposób włączeni przedstawiciele służb, inspekcji, straży oraz prywatnych podmiotów 
zajmujących się porządkiem i bezpieczeństwem i publicznym. 
W związku z powyższym zarzut stał się bezprzedmiotowy. 
 
Biorąc pod uwagę wyjaśnienia Uczelni oraz podjęte przez Uczelnię działania Prezydium 
Polskiej Komisji Akredytacyjnej stwierdza, że zaistniały przesłanki do zmiany wydanej 
wcześniej opinii. 
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§ 2 
Uchwałę Prezydium Polskiej Komisji Akredytacyjnej otrzymują: 
1. Minister Nauki i Szkolnictwa Wyższego, 
2. Rektor Społecznej Akademii Nauk w Łodzi. 
 

§ 3 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

Przewodniczący 
Polskiej Komisji Akredytacyjnej 

 
Krzysztof Diks 

 
 
 
 
 

 



 

   
 

1 / 1 

 

 


